

# Första styrelsemötet 2017/18

## Lördag 2/9 2017

**Närvarande:** Minna, Toivo, Erik, Lovisa, Suvi, Josefina

### 1. Mötet öppnas

Minna öppnar mötet kl. 16.48

Mycket att gå igenom, målet är att få en övergripande koll på vad vi vill göra under terminen. Tyngre diskussioner får ske vid ett senare möte. Deadline kl. 18 då Sara kommer!

### 2. Rapport från Spexrex:

Sitta med på inskrivningen. Suvi och Toivo kan på måndagen, Madde och Minna kan på onsdagen. Minna förklarar vad man ska göra vilket innebär prata och visa reccar rätt, men mer instruktioner kan man få på plats. Man får frukost.

Överlämningar: Toivo har "typ" haft och Erik har haft. De som inte har haft en ska försöka ha snart.

Studiecirklar: NoNSEns driver dessa för att få en extra inkomstkälla. Ansvaret ska ligga på sekreterare och Minna sak prata med Madde. Tar upp detta på nästa möte, då vi ska försöka bestämma vilka cirklar vi ska ha samt vilka som ska vara cirkelledare.

Städdagar: Två st. under terminen. Hela styrelsen förväntas vara där. Varje förening blir tilldelad ett område att städa. Det är kul med städdagar! Man kan umgås och lyssna på musik. Kan man absolut inte delta så ska man fixa en ersättare.

### 3. Driven, utskrifter mm:

Google drive: – Här finns stadgar och andra dokument som gamla mötesprotokoll, och dokument från gamla storspex. Minna lägger upp inloggningsuppgifter i facebookgruppen.

Skriva ut saker på nationen: Kan behövas ibland. Minna ligger upp inloggning i facebookgruppen.

### 4. Nycklar:

Alla ska ha nycklar till förrådet. Spexrex och haruspex ska även ha nycklar till teatern, och en extra teaternyckel ska finnas i förrådet.

Lovisa får nycklar (förråd, kyl). Toivo får nycklar (förråd). Erik får nycklar (teater, förråd, kyl). Josefina har nycklar (förråd, ekonomiskåp) Minna kollar om Madde har en nyckel, annars saknas det en.

### 5. Frikort:

Vi i styrelsen är funktionärer på nationen vilket innebär att vi får frikort när vi gått frikortskurs. Torsdag 21/8 (har varit) och 7/9 kl. kl 18 är det frikortskurser. Man mailar 1Q för att anmäla sig. Minna läser upp en beskrivning från Norrlands om att vara funktionär på nationen.

### 6. Storspexet 2018

- Toivo berättar om jakten på manusmästare. Johannes, hittad i teaterkonventet, kommer kanske på någon onsdag och kan då introduceras för arbetet. Om inte han kan så försöker vi hitta någon annan. Om vi inte hittar någon kan Toivo ta på sig manusmästarrollen.
- Vad ska vi göra för att det inte ska bli så stressigt? Vi ska försöka tillsätta en producent nu under september och sedan fortsätta tillsätta poster under höstterminen. Lovisa påpekar att problemet tidigare år har varit att det inte funnits några producentkandidater. Minna säger att det är sant, men att det blir en ännu större uppgift ju mer det skjuts upp. Om vi inte får någon kandidat föreslår Minna att vi gör som förra året när vi inte hittade någon producent, dvs att styrelsen tar på sig producentrollen. Erik undrar vad en producent gör, Minna förklarar, det handlar bl. a allmänt om kontakt utåt, hålla koll på vad som händer och hålla koll på budgeten som styrelsen har satt.

**Beslut:** Vi ska ha en målbild att vi tillsätter 1-3 producenter under september.

#### 7. Eriksblot:

Minna förklarar vad det är för något. Vi åker iväg tillsammans, leker, spelar spel, har en sittning. Lovisa säger att det är århundradets händelse.

- Lokal: Thorgården är praktisk, så vi ska helst försöka vara där. Om inte får så tar vi det senare.
- Datum: Början av oktober. Kollar sista helgen i september och de två första i oktober. I första hand 6-7-8 oktober.
- Vem bokar: Minna
- Tema: Reality show, äventyr? Spånar till ett senare tillfälle.

Senare ska vi ha ett ytterligare möte om Eriksblotet.

#### 8. Reccemiddag och föreningsmessa:

Minna förklarar vad det är. I starten av varje termin hålls reccemiddag och föreningsmessa för alla reccar, de ska lära känna nationen och vad man kan göra på nationen. Middagen är först och föreningsmässan efteråt.

NoNSEns uppgift: Servera huvudrätt kl. 18.50 nu på onsdag tillsammans med salongsorkestern, sedan tillsammans med alla andra föreningar rodde undan scenen efter att attra har spelat. På föreningsmässan kommer NoNSEns att ha ett bord, där vi ska stå och prata med reccar. Förra terminen hade vi ett quiz om vilket spex man hör hemma i, såna quiz finns kvar. Vill vi ha tilltugg?

Vad vi vill ha på vårt bord på mässan: Gamla affischer, duk, rekvisita/kostym, visitkort (kolla att de stämmer, annars skriva ut egna), quiz, pennor. Bordet vi ska ha ett i "ön". Lite till höger rakt fram när man kommer in från trapphallen till gamla.

Lovisa – kollar visitkort.

Suvi och Lovisa kollar vad som finns i förråd/kyl. Utifrån vad som finns bestämmer de/ger ett förslag på vad vi ska bjuda på. Inga popcorn, bara dryck. Kanske läsk eller alkoholfri öl - nya traditioner är också traditioner.

Vilka står på mässan: Toivo ska kolla sitt schema, Lovisa kan, Minna kan.

#### 9. Föreningskonventsmöte:

Josefina berättar.

- 2Q ska ha skickat ut lokalbokningsschema, om det inte gjort ska man maila honom. Minna har fått mail
- Det finns en post i arrangemangsutskottet och en plats som föreningskonventets sekreterare, valen bordlagdes under FK pga att ingen hade sökt.
- CM och BM var där, de vill gärna ha beställningar redan två veckor i förväg för att kunna garantera att "konstiga" varor kommer fram. Annars gäller en vecka som vanligt.
- 19 september kl. 19 hålls det en ekonomikurs som alla föreningsaktiva kan vara med. Det kommer förmodligen inte att vara någon föranmälan, bara att dyka upp. En kallelse kanske kommer att skickas.
- Tidigare Inspektor Tore Frängmyr har dött. En minnesbok att skriva i finns i älgrummet.

#### 10. Teaterkonventsmöte:

Minna förklarar vad teaterkonventet är för något. Det är en mötesplats för teater- och spexföreningar för studenter. Även icke-nationsbundna som teknat och mediscenarna brukar vara med. Teaterkonventet är ett underkonvent till kuratorskonventet som i sin tur samlar alla nationer.

- Är vi fortfarande intresserade av att hålla i teatersport? Minna vad det innebär att hålla i teatersporten, det handlar bl. a om att ordna lokal, bestämma grenar etc. Svagt intresse men vi säger ändå ja!
- Teaterfrikort, Minna förklarar att vi genom samarbetet får två biljetter från de andra föreningarna i samarbetet till deras föreställningar, samt ger två fribiljetter var till alla de som är med i frikortssamarbetet. Vill vi fortsätta med detta?

**Beslut:** Mötet beslutar att vi ska fortsätta vara med i teaterfrikortssamarbetet.

- Teaterkonventets nästa möte är 18 september på Norrlands. Gå med i teaterkonventets facebookgrupp!

#### 11. Affischer:

Tidigare terminer har vi satt upp rekryteringsaffischer på olika campus. Vi kan fortsätta med detta denna termin. Vi kan använda samma affischer som tidigare, men Minna ska kolla om vi behöver ha Norrlands logga på affischen. Vi fortsätter med att skriva ut själva.

#### 12. Nyhetsbrev:

- **Vill vi ha ett nyhetsbrev?**
- **Hur ofta?**
- **Vad ska det stå i dessa?**

Det tar tid att skriva och skicka ut, och ger det oss något? Kan var bra för nya reccar, men annars kommer information ut på facebook.

**Beslut:** Mötet beslutar att vi ska skicka ut info/peppmail till nya reccar.

Listan ska finnas på mässan och på onsdagsmöten. Mailet skickas ut efter reccegasken.

#### 13. Onsdagsmöten:

- Officiella tiden är 18.30 - 20.30

**Beslut:** Mötet beslutar att vi fortsätter med samma tider.

- Fortsätter med impro första onsdagen varje månad. Det kan marknadsföra bättre.

#### **14. Terminsplanering:**

Vad vill vi göra? Minna ger förslag på exempelvis saker vi kan göra, exempelvis sittningar, kolla på inspelning från förra årets spex, kolla på Truman show, workshops, skriva, måla, testa på saker.

Runda med förslag från alla på vad man vill göra: Se på Truman show, workshops på att måla, scenografi, se på Truman show, får reda på/presentation av vad som behöver göras i ett storspex, glöggmys, speximpro, visa tidigare spex (bra för att se hur det fungerar), cirkelledarutbildning, pubrunda.

Har man bra kontakt med manusgruppen kan man jobba på vad som kan börja göras inför storspexet, exempelvis påbörja en grovskiss på scenografen.

I samband med att visa förra årets spex, även visa vad man kan göra i ett spex. Smink/mask-workshop, kanske i samband med att klä ut sig.

Erik gör en terminsplanering med deadline innan reccegasken. Nationens landskap ska också stå med i terminsplanering som vi delar ut/skickar ut till reccar.

Jubileum på nationen, ska vi göra något? Ont om tid, men återkommer senare.

#### **15. Investeringar:**

- **Egen filmkamera**
- **Myggor**
- **Förrådsuppdatering**
- **Annat**

Vad vill vi prioritera? Inte beslut idag.

Prioritera ned filmkamera. Myggor skulle behövas, dessutom kan vi hyra ut dem.

Sikta på att röja förråd och ljusförråd snart, och se vad som behövs investeras i. Diskuterar mer nästa möte. Om det är något annat vi vill investera i, tänk på det till nästa möte.

#### **16. Nationens hemsida**

Ser jättebra ut!

#### **17. Föreningskvällar och andra specialkvällar:**

Tre alternativ: 1. komb julfest med expexrex (0 röster)  
2. Expex som sittning + glöggmys (6 röster)  
3. Bara julfest (0 röster)

#### **18. Övriga frågor:**

- Jubileet: 8-11. Spontana förslag?
- Möten framöver: Minna förslår att vi antingen röstar på olika datum på facebook, eller att Minna sätter upp förslag på datum som vi sedan spikar om

de flesta kan då. Alla kommer överens om att alternativ två är bättre. Ingen verkar tycka att lokal spelar någon roll.

- Minna kommer ha mer strikt mötesformalia framöver, alla tycker det låter bra.
- Reccegask: vi ska få ihop en underhållning på 2 möten. Toivo berättar om ett förslag Anna-Stina berättat om som handlar om en sång/låttext. Skriva roliga låttexter är det bästa och enklaste förslaget enligt de alla. Detta ska göras på onsdag, och helst skriva klart texterna så vi kan öva onsdagen efter.
- Om vi vill, så kan Martin Viklund fixa en ny banderoll för NoNSEns som kan användas för marknadsföring. Det måste dock göras till nästa vecka då det bara är då Martin kan.
- Angående propagandaministerns roll i allmänhet. Toivo har skrivit text för recceguide, vi har kvar Niklas affischer från förra året. Följer upp på nästa möte.

#### **19. Ordet fritt:**

#### **20. Mötet avslutas**

Mötet anslutas kl. 18.42